
 

 

 

 

Rondvraag CDA Noord-Holland - Leimuiderbrug  

De woorden Leimuiderbrug en storing worden al jaren in dezelfde adem genoemd. 
Op de website van de provincie is te lezen: ‘Sinds 2021 kampt de brug met storingen. 
Een team van de provincie Noord-Holland onderzoekt wat de storingen veroorzaakt 
en hoe ze voorkomen kunnen worden.’ 

Ook dit jaar is het al een aantal keer raak geweest. Wanneer de provincie dan zelf 
aangeeft dat dit al sinds 2021 zo is en dat er nog altijd onderzoek plaatsvindt, is  het 
volgens mijn fractie zeer begrijpelijk dat het geduld in de regio een keer opraakt. 
Ongeachte de complexiteit van het brugsysteem. Het stilleggen van het 
scheepverkeer tijdens spitstijden en ook de mogelijkheid je aan te melden voor een 
SMS-alert dienst als de brug storing heeft, zijn goede zaken. Maar er is meer nodig. 
Daarom de volgende vragen.  
 

- Hoe kan het dat er nog steeds onderzoek gedaan wordt naar de oorzaak van 
alle storingen? 

- Hoe kan het dat hersteloperaties, zoals die ook december jl. hebben 
plaatsgevonden (de brug was daarom tussen 8 en 18 december nota bene 
helemaal gesloten) toch weer niet voldoen? Is er iets mis gegaan met de 
werkzaamheden? Is achteraf gezien het verkeerde euvel aangepakt?  

- Kan hier openheid van zaken over worden gegeven? Bent u het met ons eens 
dat een zinnetje dat er al sinds 2021 onderzoek wordt gedaan, niet volstaat 
om aan de frustraties van mensen hierover tegemoet te komen. Vindt u ook 
dat zij recht hebben op een gedetailleerdere uitleg?  

- Wordt genoeg de hulp van anderen ingeroepen? De provincie Zuid-Holland, 
met veel ervaring want ook daar veel bruggen, biedt nu zelfs actief haar hulp 
aan Noord-Holland aan. Gaat u daar gebruik van maken? 

- Kunt u voor alle zekerheid bevestigen dat zich als provincie Noord-Holland ten 
uiterste inspant voor deze brug, ook al worden de negatieve effecten van de 
storing vooral door Zuid-Hollanders gevoeld? 

- De provincie Zuid-Holland vraagt ook om tijdens de spitstijden voorlopig altijd 
een monteur bij de brug te hebben staan. Een logische vraag, die veel minder 
zal kosten dat alle schade die door storingen al is veroorzaakt. Wat vindt u 
hiervan? 

- Wat is de reactie van de scheepvaart dat de brug voorlopig niet meer open 
gaat tijdens spitstijden? 

- Kunt ons actief op de hoogte houden van het effect van deze maatregel? 


